SZIOIEIRS DRPALTMENT
COTNTY OF PALILAS, TIZRAS

Before rae, the undereizn :d cuthority, on this the 22 day of .iovember A.D, I9_§l

oll d___ Jim Braden 621 S. Rarir.:ton Dr.
PRISSERSTaIES S » Address T o8 Ancoles, Calf.
Ace—l19 | Phone No.—1472530) Home 0ffico2lS S. La Clenega Blvd.

Depozes and says:- veverly Hills, California

I am here on business (oil business) and was walking down Elm Street
trying to get a cab and thero wasn't any. I heard people talking saying
"My God the President has been shot." Pollice cars were passing me coiing

down towerd the triple underpass and-I walked up among many other people
and this building was surrounded by police officers with guns and we werse
all watching them. I moved on up to the building across the street from
the building thet was surpounced and I ask one of the girls if there was
a telephone that I ccould use and c¢ae sald "Yes, there 1s one on the third
floor of the building where I work™. I walked through & passage to the
elevator they were all gotting on (fxroight elevator) and I got off on the
third floor with all the other people ard there was a lady using the pay
telephone and I ask her 4f I could use 1% when she bung up and she sald

1t was out of order and I tried to use it but with no success. I auk
her how I can get out of this bullding and she sald that there is an exit
5r1§ht there and then she said walt a miaute here is tho elevator now. I
got on the elevator add returned to the ground floor and the colored man
who ran the elevator said you ere a stranger in this bullding and I a= was
notsuppose to let you up and ho ran:outside to an officer and said to the
officerthathe had jJust taken we up and down in the elovator and the officer
sadd for me to identily myself and I presented him with a credit card and
he said well we have to check out everything and took me to his superior
and said for me to walt and we will check it out. I was then taken to the
Sheriffs offico and interrogated. ; :
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‘ Jim Breden is & hmmdsome, wealthy, riddle-aged oilnen with offices
in Bcveriy Hills, California, and MNew QOrleens, Louisiana, He is on
gpeaking terms with some of the most inportant people in the oil
industry: Jin Braden is also an embeszler, ganbler, love swindler,
con men and petty thief; & graduate of some of the toughest prisons in the
United States,

But more important tahan those fagig, Jim Braden vas present in
Dzaley Plaza in Dellas, Texas, on Tovember 22, 1963%, the doy Presiden®
John Fitsgerald Kennedy was assassinated. And, quite probadly, Jim
Braden was inside or close to the Texas Bodk Depositeryy the building
from which Lee Harvey Oswalll fired the fatel shots at Jolm Kennely,
according to the findings of the Varren Commission,

what is there to substantiate +this claim thal Jim Braden weas
present iﬂ Dealey Plaza on that day? The very pages of the Varren
Report where the name of Jim BPrader is listed twice, There is
no mention of Braden's name in the index: But it can be found in
Voluse XIX of the Warren Report in Exhibit 5323, That is the exhibit
presented to the Varren Commission by Bill Decker, the sheriff of
Dallas County, on page 527 of Volwme XIX, 1%t shovws that Jinm Braden i

was one of 20 people gucstioned immedigtely afier the assassination

by deputy sheriffMiL. (Lummie) Lewis, Y

(llore)
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. When deputy Iewin states that Jim Braden’'was in building when Pres,
assassinated,” +the inference saems to be that Bradcn vas in the
Texas Book Depositor‘yi‘ That other building could Lewis have been
talking about? From the very moment the fatal shots were fired the
Texas Book Depsoitory was foremost in the minds of every investigator
in Dallas, . ‘

the deputy decided to take Jim Braden in%to custody for questioning.‘
According to one report, Lewis became suspicious when Bradem  tried to
idontify himself with a credit card from the Richfield 0il Conpany.
From thai brief enco unter between Lewls and Braden we find one
important piece of evidence, the California driver's license numbezred
M 751 775 with which Braden finally id-ntified himself., Tha% number
is impoi'tant because it opens up a ﬁhole new area of investigation

o never before explored by the FBI,

. The records of the California Department of Motor Vehicles show that
license H 751 775 belongs to Jim Braden of 280 South Beverly Drive,
Beverly Hills, California, The Braden file shows thai he uses hie
place of work as his address on the license "for business reasms,"”
Before moving to that work address, Braden used 215 S, La Cienega
Boulevard, also in Beverly Hills, Both addresses are office
buildings wherc Braden has been associated with the same group of
businessmen since the early 1960s,

But, there is one other important plece of evidrnce, The Dopartnmont's
£416c shows +that Jim Braden was not elitays knowm by that name,
Beforc September 10, 1963, he was lmown as Sugens Hale Bradingy the

. nane of a former convict with a crininal record dating back to 1974,

(more)
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-y b Gryodn bowlenhery dons Lhr e 20t moatnn before Joon hin ody
cooopod, Bugene lale Brading notl Yed the driver's Yicouse Givigich

O Galifornia Departient of liotor Yehicle® thot nerceforth he would b
Coom e Jan braden,  And, dis Draden 3% vos.

sut heek o  deputy Lovis in Dealey Plaza -the day of the nurder with
A0 waden diun sone "ha 4 nutyte sunmicions vere aroncrd =0 Draden was LZ

J1-on to She Dollas Sherifite Station fow questioning. Teenrd

O

f£iled hins

sraanloementary inventigetion reoort, goncone in the sheriiits ofiie

Q
-

don 't Imow exectly vhom, cucstionc? Braden, After gigning a

“

voluatery statenont, wilea ves notarined, Braden wes el uncd fUom
curtody,  In the confusion taat exictcd thet day in Dallas Draden vas
just a face in the crowd, just emobticr person  Wio had been in Dealey
Plaze and shovld to rouwtinely quastionod about the crine of the century.
Jithout grommds of adequate sasticion & wrson being onestioned
zuanot be fihgcrprintcd end waotoranhed, Had that been done,of comrse,
Prazdents t-ue idontity would have becone Xnown in & relatively short
period of time, Braden returned to Los Angeles where two nonths
later, in Janvary of 1964, he wvas »outinely quactioncd by LI
azenbs making & Tollox-up investigation, fhe questioning v done in
the pffice building whiere Sraden worked oa La Cicnagn Donlevaré, “he
Los ‘mgelos #BRI agents wer acting or ihe requeost of lhr M1 oftice in

sod)as  gianly to obiain e ¥ ac itionel inforn: tion Bradm aidat be &1L
: -

o ol d on Uho anancainebilon,
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SLERIPIS DRCARTMLNT
COUNTY OF DALLAS, TR As

Befoce ©%, 02 wnlerstonad suthortry, ¢a ¢y s o 22 . Eayef lfavor.b?r 163
thd“wﬂﬂ______‘"h“m,_ﬁél 8. Parfo=toea Dr,

APt 6 103 AbZoles Calr,
‘5“'1‘9-“ Fione "O.—mm_mﬂ_ Otficozls S, 1a E’_ansn ;;l_vd.
Degoces and saps> Boverty ills, Cplifeornia

hore oB Wesinoas (edd businsgs g ¥he walking dwm Elm Street
1e te got & cad and there Uusn'% ng.‘ I heard pacple talking saying
"Xy Cv4 tha Prosident has boen 3bot.® Police cars wore pasaios £s comlng
doun toirard tho triple undorpags end-I walloed WD among meny othen peopls
end this bullding vas surroundod by police cfficops with guns angd
all vatching then, T woved op up te tho building across the etroot from
ths building that was surboundod ang I a3k cae of the girls 4f thoyo Una
8 telephons that 7 could use end 3ka 2ald "Yos, there 1a ome on the thirg
floor o tho duilding whore I work®, I walired Sirough a pagsages to the
all gotting ca {frofght elovator) and I got off on the
9r peeplo and thore was a lady using thn pay
could uso it whon she hung vz and wLho sald
it vas oul of ordor and I tried to use 4t but with po succoas,
bor how I cap got out of this building cnd sbo said that there $3 an oxit
right there ecd than sho zaid veit o ninute horo 1a ths olevetor now. I
got on ths olovator and returnod to tho ground floor end the colored man
vho ren tho olevator salg You are a strangor in this ballding and I xx Nay
sotsuppoas to 1ot you up cnd ko rag-outside to an officer and 80id to the 1
" offioerthaths had Just takoen o Up and downs in the elovator and the officer .
seld for me to dontify myself ant I prosontod bim with & crodit tard aga  °
e seid well ve have to chock out Jthing and took ms to his suporior
and said for mo to walt and we ®ill checic 1% cut. I was thon taken to the
3beriffs ¢ffsce and interrogatod. .

AL I9é-_3
— L, T
Notary Public, Dstt,, County, Teras
Ledd Spen g § -
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Jin Braden telds Hos he vas in the bwitdins across the cire v fron

. Pexas Boolk Depositoryy howv he went into thatl buildéing to uike a phone
cally hos an clevator oncravor boecane suspicious ond called an officer;
ho he 4ried to idrntify hinzel” vith a eredit ceocd “nd finally viownd wp
at the Dallas Sherifit: station,

In 4 caze of such ragnitude it would have 2lnost seomed routine for
soucoae in the Dallss (eriff's OfTice to have checked din Braden's home
slate, Celifornia, wiih the intclligence division of the state Justice
Devertnent,

The Tact that Braden was really Brading night poscitly have heen
deternined very quickly since the nax knovm as Pugene Hale Bradinf was
vell knova %6 slace investigators, The fact of the name chunge could
have be n d:tornined very rapidly from Bradeﬁ's drivers liccnse nuaber,
. Dot the records of the California aviorney general show that on
- .CHber 22, 196%, no onc in Dallas nade auy requests for information
about Jin Bradcen, Nornelly, such requests for information £ om the
stair attorney geoneral are logged in the erininal record of the porson

avout vihon the info:nstisn vas sougnt,

(more)




About the only new information the Dallas avthoiitics were able
to oull out of Jim Braden was that of his home adirecs, en aparinent
houce on South Barrcington Avenue in Ves 34 Los Angeles, Prafien nsver
psed that address in any of his public dealings, alvways prefering the
oliice building in Beverly liills, And, upon retuwrning fron Dallas,
he apparently found othex living accomodaiions in quick order,

Had somcone in Dalles been a little bit more thorourh, & vealih

of jnformation on Jim Draden was readily aveilable, lmdr the nare
)

of Bugene Male Brading and assorted aliasecs, there swore cizht diflerent

entries alone in the files of the ‘lexas Department of Public Safely.

fhe lewt was on Au(,not 20, 1952, when Brading vas person: 1ly
J
s:ome out of tovm by Dillas Sherfff Bill Pecker,”

.

(more)
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BUGEN™_HATE BRADIHG

Eugen; ilale Brading was first arrestcd for durglary in Hutchinson,
Kansaz, in 1934, Por tha. offcnce he received a state prison
sentcnce of 5 to 10 ycars: Following his relcase fron prison,
Brading noved to liiami, Plorida, in 1941, end the FBI revort indicates
his number one business was the rackeis., The charges in Florida
are nany a.d varied: operating a gambling house; car theft; selling
World War II gas ravion books Bﬂ the black market. Bradiﬁg's days in
Misni were marXed by constant problems with lav enforcement.

So in the early 1950z Brading took up residency in Texes, and then
the real trouble bcgan: |

Prading's running mnate and pariner in crime wes & good-looking
giéqlo naned Viztor Pmanuel Perdiera¥ Ultirately, their paritnership
would turn into big business, bdut for a time 1t would have more dovms
than ups, wltimately scanding them off to prison:

The case in point involved a wealthy widow from Roscwell, lew llexico,
Nrs, Gerdwwls:Pogwel On August 11, 1951, FBI agents in New York City
arrested Brading and Periera on charges of swindling the widow out of
nearly $50,000, ’

'According to the official FBI report, Brading and Pcri-ra, at the
tine of their arrest, were dusy trying to hustle a multi-nillionnire
(winaned) who was sailing to  Argentina with his deughter, One of the
%wo men (probably Pericra) vas attennting to romance the millionedreta
dauthter when the FBI brok: up the act,

{
I

' (rore)
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The FBI gave thic account of the swindle of the 55~ycar-old Gertrude
Joyce:

UPerizra &nl Brading mct Mrs, Joyce and her sist:r &t a holel
in ©1 Paso Texas, las®t April 19 (1651), with Periera posing es a
wealthy sportsnan and Brading as an oil land 6perator: (They had
made th> same representations vhen trying to cuwrry favor with the
nillionaire's daughier in lew York,)

"They began paying cowrt to the wonen amd were invited to Mre,
Joyce's home in Roswell, Pcriera married lrs, Joyce in Konsas City, _
Missouri, on lMay 25, Brading becanme engaged to the sister (unid}ntified):

"Periera obtained 55,000 from Mre, Joyce by telling her he needed the -
money for a business deal and was temporarily without ready funds,

“Shortly after the wedding, lrs. Joyce also gave Periera a $6,900
convertible automobile, Later, Periera and Brading told hrs: Joyce
they had an option to buy the Tashingion Hotcl in Greenville, Texas;
‘for a song,' and needed $35,286,78 4o effect the deal, She gave
then the noney by check, They cashed it in an E1 Paso bank in 51,000
bills, then fled."

Further checking revealed that Pericra had been married thre: or four
times previously, and that he gave the convertible to onc of his former
wives, As for lirs, Joyce's money, Brading and Periera said they had
lost cvery cent of 41 on the ganmuling tables at Juaresz, Mexico,

the two con rn were reiurncd to El raso to stand trial end almost
immediately  they bzeane Jmovm as the "love bird swindlers," They

were convicted on chargi s of uning the mails to defraud; transporting 8

¢he 'z oblatnnd by frowd in dntoratalc oy ree, and econzdiraey 1o

(iiore) //é
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In April of 1952 the "love bird swindlcrg" were sentenced to 12
years apicce in federal prison.  But Brading and Perdiera would menage to
stay free for scveral ycars vhile their lawyers took the casc =211 the
way to the Unitcd States Suprenmc Court,

But, for the moment the problenm was moncy, end where to get it,

The Bureau of Internal Revenue Service in Austin, Texas, £iled a rather

staggering tax lien of 4122,364,40 against Brading, saying he owed the

money on undeclared income fron 1938 4o 1951, The size of the tax

lien indicaied Brading had quite an incone, A gecond tax lien against

pariner Periera was much more modast, only $22,364.‘40.’ Then, of course,

there were the legal fees, And besides winning a divorce, Mrs,
Gertrude Joyo§ also managed to collect a 545,000 Judgmext from

. Periera.

Mre, Joyce told the court she was smitten wvith Periera becausc he was
ngo attractive,” She gaid he gave the impression he was "heartbroken
over & previous divorce," ..

She added: “he said he was alone in the world and very lonely:"

The settlement in favor of lrs. Joyce was granted by U.S. District
Judge Sarah 7, Hughes, the same jurist who adminisgtered the
presidential ocath to Iyndon Johmsog after Johm Kenned§) was nmrdered.

Bugene Hale Brading*and Vipmiwenssalclasdars didn*v waste any
time in solving their Tinancial crisis, fhe pick of the litter in <the
Dallas Country Club set was lirs, Wi, 14tt1d, widow of the
mltl-rnillionaive presir’ nt of the Magnolia - Petroleum Compariy, &
subsidiary of Nodil 0il,

)17
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. At the tine, Magnolia Petroleum was one of the biggest oil companies
in Texas, In 1894, the original owncrs of the company discovered the
huge Corsicana oil field, And, four years later they built the
Corsicana Refinery -~ *he first in the Southwest. In 1959, Eagnolia)p
Petrolewd} General Petroleup and the liodil Producing Compeny vere merged
into the parent company, Socony Hobil R '

D.A, I4tt was elected presidont of liagnolia Petroleum in 1933 end
gerved in thai capacity ur'xtil Decenber 29, 1545, when he resigned
because of failing health, '

By the tinme Periera &ri Brading set sail in Texas the re?ired‘
industrialist was dead, and his widow was ready to be wooed, In'
early August of 1952, Victor Bmanual Perderg and Ers. D.A, 1dtfle
were married in Cheyanne, Wyoning, with Eugene Hale Brading serving as

. best man, . The dollar dilemma was over, It was a cosy arrangenent,
Problens resolved to everyone's saiisfaction, the trio réturned to0 Dallas
where they all lived together und:r the same roof at the Litile
mansion,

Some people weren't happy about the arrangement, however, One of them,
Police Chief Porrest Keemy of University Park, didn't waste aay tine
in a:nouncing thai he was looking for Brading, Following a pattern
of always keeping the aathorities informed (some thing that will bfzc;om
much more evidont later in this invesiigaiion) Brading ciaecked in ec
the police station, Chief Keene vasted no 4ine in tossing Brading in
jail for vagrancy, Explained the ciicf: "lie's been hanging arowd town

doing no work thau we know of "

' (nore)
O




48 wtow, of courac, DBrading had a lepitinate connection with big businesc, &d

e protested long and loud thot an 0il mm shouldn't be locked up:
Then, Sheriff Decker entered the act, Periera paid DPrading's S50

vagrancy at the University Park Police Station, Chief Keene so
officials at the Dallas County Jail where Brading was being held.
Yet, when Pereira‘went to the jail to pick up Brading, Sheriff Decker
ordered Pereira mugged and fingerprinted "on general principles.,”
After some dclay, Decker ordered both men released with the
-stipulation that Brading get out of town in the next 48 hours.
Brading demanded to/ynow why the intensive identification routine at the
jail, According to the Dellas News this is how Decker answered
Brading: ‘
"You're 1in my cofinty now -- that's the reason, if you vant to know."
Braaing charged that the fingerprinting and mugging routine

the jail Brading asked reporters to "give us a break." The newspaper

‘onstlitt;ted "more persecu;ion" by Sheriff Decker, While leaving

quotes him as saying: "All this was wnnccessary about mugging us, They
have mug shots and fingerprints of us all over the country., They've deen
treating us like this for a year now,"

The record shows that Brading, Percira and the latter's wife, the
widow pf the mnlti-mllllonaire Dallas oilman UH!P‘II‘Q!! all departed
the Little home at 7501 Turtle Creck, Dallas, and moved into a new home
in Denver, Colprado, This was one case in whicﬁ the title of best menn
literally meant whai it gaid, Drading wes right in the center of things.
From Colorado Brading moved io Beverly if411s, but then moved hack to
Colorado for a time, ‘

What Sheriff Decker had given Drading in Dallaas, of course, was the
Yeyxas reust. Texag lownen rrafer Lo use this method in relocating menbory
of the undoruerld and vadesirable charcceters, One must vondcr what would

have hapncned on liov. 22, 14%%%, had Bill Pecker confrontsd Brading oncc

more)




Brading and Periera ®pnealed their c¢convictions in E1 Paso all the woy

to the United States Supreme Court, their financial resources enhanced by
en agsist from the oil industry, On Pebruary 1, 1954, the high court
upneld thelr convictions in what is rcgard-:d in some~legal circles asgs a

landmark decision., The court ruled wmanimously that Periera (with

Brading's help) had perpctrated a "monumenial fraud" on Mrs, Joyce:

The frauwd took place while the couple was married, and the app-al was
based on the legal opinion <thai the very prosecution of the cese 1tself
violated the 1ong:standing rule against a wife taking the stand in
opposition to her husband, The ;pinion, written by no less a legal
authority than Chief Justice Earl Varren, s2id there never could havz
been any violation of the rule because the marriage itself was part and
parcdl of the fraud,

. iﬂoxyever, the court split 5-3 in upholding Brading's conviction.
Aséociate Justices Black, Douglas and Shernan said there was no doubt that
Brading participated in the swindle "in the true fashion of the
confid=nce game," But the minority opinion said Brading's part in the
fraud should have been punished by staie law since there was no evidence
of his'having violated federal law. The dissonting Justices vwrotes
“Brading is clearly an aider and abcitor of the scheme to defraui which
a state may punish, but is he an aider and abettor of the federnl offense
of using the mails to dcfraud ~nd causing thz fraulul:nt check to be
cerried Across stote lin>s?"

Minority opinions non-vwithst:nding, Brading and Poriera wvere
dropoing out of ihe mash note dbusincus for awvhile,

(nore)
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All aventes of appcal czhausted, the next stop was pricon and a
parting of the way for two “love bird swindlers'" who had graduated
thenselvés to the role of o0il industrialist, Since Brading is the
focal point of this investigavion, we pick up his trail first, He
entered prison on liarch 1st, 1954, and there arc prison stopovers at
Baltimore, Atlanta, Leavenworth and f{inally lcileil Island, On
August 11, 1956, Eugene Hale Brad%ng is freed from HelWeil Island and
paroled to the federal authorities in Los Angeles,

By now, Jim Braden is a cautious man, having learned important
lesson from the embezzled widow who told and Sheriff B111 Decker.

He moves:to Beverly Hills, California, vhere the FBI record shous he
had registered as an ex-convict in 1953. During that period, orior to
goi?g to prison, Brading had traveled back and forth between Beverly
Hills and Denver, |

; Brading pays regular visits to his parole officer; always advising
him of his movements, He is so careful he even manages to avoid even

a traffic ticket, His oil man .,hingle\?‘.;z-g outside the office of the

‘mat 215 S. La Clenega Boulevard, Beverly

) !
Hillsr i

Absolutely nothing shows up in Brading's fed:ral rap sheet, Not
even the feet that as Jim Bradon he is taken into cusiody on Novenber 22,
1963, in !&ﬁ&ay‘!!is!f' Despite the overvhelming ovid >nce that Fugene
Hele Brading end Jim Braden are one and the same, the FBI hes not made

agny connection botwern them,

i (More)
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Despite all the caution Eugene Hale Brading exerciées; degpite his
ability to maneuver himself out of a ticklish position in Dallas on
November 22, 1963, slips are bound to happe:n,

And Jim Braden has his Waterloo on February 10, 1964, at a Safevay
Market at 21909 Ventura Boulevard in the Sar Fernando Valley:

A store detective sees Braden headed out the front door with a shopping
cart filled with about $25 worth of groceries: Braden pleads that he
waen't shoplifting, He said he had a bad cold; and was so choked up he
was heading for the door to spit 6n the sidewalk, The étpre detective 1is
disbelieving so Braden pulls out a huge wad of bills and shows that he hes
ample funds to pay for the groceries. Police are called, and finally
Brading is booked for violating section 484 of the California Penal Code,
shoplifting:

| The next day in court Braden says he doesn't want to be bothered with
lawvyers and a trial, He pleads guilty; pays a 350 fine recéives & suspenk d
60 day jail sentence and is placed on two years probation:

1% was quite unusual, to say the least, for a Beverly Hills oil man
to plead guilily to sboplifting, But it was 211 there on the officiall
record, Hie fingerprints were taken routinely by Los Angeles Police,
and automatically made their way to the official FBI record in Vesningion
where the nane of Jim Braden showed up as the lasi entry on the lengthy
rap che:t of Eugene Hale Bradins; St111, it scemed, computers were
rmaking all the entries in the fed-ral files, and there was no human
elenent pesent to decipher whae it all meant,

(1tore)
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: gtaying out late,)

11X
JIM BRANSIL_AND i OIL IMNIUSTIRY

Jim Braden's comnections with the oil industry are 2 matter of public
record, HMuch of the information can be found in his federal parole file
in Los Angeles.'

In retrospect, his role as an oil mm crystallized when his partner
in love swindling, Victor Bmanual Periers, married the wealthy widow
of D.A, Little, the late presid nt of Magnolia Petroleuas

(About the time that Braden (Brading for the record) end Periera
started operating in Texas, Magnolia Petroleun was very much in thé
nevs, The vice presiden’c and general counsecl of liagnolia, Wkleoe: (cQ) !
E. Havking, was shot %o death in his palatial Dellas home by his 16~
year-0ld son, John Michael Havkink, a student at Jesuit High, explained
that heé: ki'.].led his father because the older man o‘bject;d:to his
!

In 1959 Braden and Periera became associated in the operation .of .
Delco 0il Properties, In 1960 they also became asso:iated with Roger
Bauman in the operation of the lorgen Brown 011fmpany® in Dallas, and
its subsidiary, The Bauman Drilling Compeny in Louisiana,§

The next business assosiation was made in 1962, the latador Oil | l
Company in llatagorda County, Texas, btu%j (Ve ‘(/ Wc
During this period Braden had an income of 2,000 a month from i
the Lodoux Well in Opclousas, Louisiana, Records indicete Braden's
income consistently averaged $2,000 a mouth in 1962, 1963 and 1954-'

Yhere was one exception, ZFor the month of Hovember in 1963 Jim

.' Braden roported an increasc in income from the wvell to 55000,

3. 0to

) X >

(o)



In 1654, tihe year e wvas arrcsted for shoplifting in the Jan ornsidn
Valley, Braden opencd an oifice wnder his owm neme at 1706 Pc ¢ Lareraiie %
Doulevard in Ilew OrleamsF Duriang this period he had ihe 1rL¢l SCrviees
of attorney Joseph Onebazié} m-mber of a law firm ot 201 Vest linin Street,

Lafayette, Louisiana,

It is recazonable to assume that Braden vas prosporing. In 1965
he purchased two lots at tlie Gables Bstete Club, Incg,, Coral Gableg,
G, 000 ' '
1’-‘101':1:10.“g "It iy the Tirsl sign that Bradén has retwened to Floride to

do business since his rackoteering days dwring Vorld Var 1T,

@ somiine in 1960, Draden married & wealthy woman, lrs. Mildred Bo].‘.I.I‘__'
of 966 lioraga Drive in the exclusive Bel-Air district of Los An fnJes.
lies. Rollman origirally wes believed to be from I1linois, t

The couplé ppent much of their time in Faln Springs, and becune
very nctive at the Tmmderbird Cowtry Cluy  Lut, on Ovtober 24, 1963,
the marriage wes annulled in Indio Superior Cowrt. (Case o, 5463)
lirs, Bollman vag represented by attorney Leonard Bock of 463 Palm Canyon
Drive, Palm Springs,

Later, Draden reportedly breame incensed vhrn a rwnor strvted wziiing e
rowids at the Thwderbird Cowntry ¢lub  ithatl thrce nen had put up the
money to i nance his wovriage to Irg.  Dollman. Intellisence reporis

alfio  indicated thay Bradmy panaced tg find ane r*r vendthy ponnonjon, o
/(,{ - g(‘ /q a gl’ £ M / ﬂ} '
hoivess to thr/ wirt iet\tp"'kim Gonpeny fortene vith a t0%~1 vorth

3% nilidon, Phar  relationshin suonera ¥y diris’

g Eevarnl yearn, e thoa oy cdeld en

1y vorn, m-.WQof Tanciio Sente Fe tn S ¥irpgn Covn'se

e S w0 |




Because he gave only a place of work in Beverly Hills as an address
on his driver's license, Braden's vhercabouts were soncwhat diffisult to
trace, State records showed that on Noveunber 14, 1966, he reneved  his
driver's license for four years in the city of Ocecangide in Szn Dicgo
County (about 90 miles south of Los Anggles): 'Then, 1t was learned that

Brad n vas living in the plush Lakc San liarcos area near Escondido in

Sen Diego County. (His address: 942 La Fiesta Vay; his phone number

(area cod: 714) TA4-9991; his answering service T46=2277.)

It was a long distance from Beverly Hills where Braden also
peintaincd an office, telephone and sonz unusual business connections

which will be discussed in detail later in this investigation,
d




May 6, 1969

Mr. Braden telephoned this office at above date and time

and requested to speak to Sgt. M. P, Gutierrez. Braden stated
that he had been informed by Mrs. Bollman, his ex-wife, that

I had been inquiring about his background. Braden seemed very
anxious to find out why there were inquiries being made about him.
Sgt. Gutierrez advised Braden that it was a routine background
check on a friend- of his, Vick Pereira. He seemed satisfied that
the investigation was leaning toward his ex-con partner, Vick
Pereira. Braden, a talkative person, asked if thare were any
questions regarding the background that the investigator would
like to know about. When asked about his association with

Gerald Chase, he stated that Chase was his accountant and had
baen for a number of years since he got out of prison. Braden
admitted being in Dallas, Texas on the day that President Kennedy
was shot and gave the following axplanation: "I had been to my

parole offlcerﬁ office and had viewed part of the parade from

that location. I was at the parole office to check in with my
parole officer in Dallas. I left the parole office and walked down
to a building which was surrounded by policemen. I then heard
someOna state, “My God, the President has been shot.” Braden
decided to call his mother and father who live in California

and inform them about the shooting. He went into a building

across the street from the building that was surrounded and asked an
unknown female person if there was a phone he conld usa. The

famale told him that there was a telephone on the third floor.

4 e

R g A Emix f.c
He vetbad-afiiepa AP to the third floor and found the
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“r®
telephone out of order. He then got on & elevator to return to

the main floor. While on the elevator, a male nagro who was
running the elevator told Braden that he was not supposed to
have allowed anyone in the building. The elevator operator
called the Sheriffs and Braden was taken into custody. At the

sheriff's station, Braden gave a signed statement to one of the

deputys and was released. When asked if he had reported this

incident to his parole officer in Dallas or Los Angeles, he
replied in the negative, stating that it wrs a matter of record
and he saw no need to inform them. When askad about his name
change on the drivers license, Braden replied that this was for
business reasons and that he had received the approval of his
parole officer to make the name change on his drivers license.
Braden indicated that he was calling from his attorney's office
and that this investigator could call him, Braden, at his home

if he wished to ask any further guestions.




The following is a telephcne conversation'between Sergeant M. F,.
Gutierrez, Los Angeles Police Department, and Jim Braden on

May 6, 1969, at approximately 11:30 a.m. Prior to recording the
below conversation Braden had requested to know why there were

inguiries Leing made about him by the police department.

Sgt. Gutierrez: 1I'll tell you what I was doing.

Jim Braden: Alright, tell me.

(G) I was investigating the background on one of your friends,
Mr. Victor Pereira.

(B) Is that right?

(G) Right, just a routine investigation on that and your name
came up with it of course and so I decided to do some in-
vestigation on your background. As far as my investigation
was concerned.., S0 that is what it was mainly about.

(B) Well, I didn't know, that is why I was concerned, because if
there is any way I can help anybody I want to know it.

(G) Alright, listen, are you staying here locally,or in town?

{(B) No, I live down in Lake San Marcos.

(G) Lake San Marcos?

(B) At 942 La Piesta Way and my telephone number is 744-9991.

{G) 744-9911

(B) No, 9991

(G) 9991

(G} Alright, how long since you have sean Vic?

(B) Well, I haven't . . . . it's bLeen quite some time.

e s




We had quite a problem with the government together. We
served some time together, as a matter of fact, it was a
Supreme Court test case. That was very poor attorney's
advice. It never would have happened.

Right, this was on something that Mr. Pereira got . . . .
some problem with one of his ex-wives wasn't it? wWhatever
it was thats . . . .

Yes,

Yes, I did some extensive research on it, so tha: is how your

name came up on my investigation. Of course I can't tell you
any more on what the investigation is about, at this particular
time. I think my investigation is almost complete 80 if I need
a question or two could I feel free to call you?z

You certainly may.

Just a minute (Sgt. Gutierrez addressing Officer Miller.) 1Is
there anything we want to find out about Mr. Braden? Hold on
please. (pause)

I'll tell you . . . . on June the 6th or 7th you were at the
Century Plaza and . . ., .

June the 6th or 7th? When was this?

Last year.

Last year, I don't know, very possibly could have been that I
was there. I don‘t know. I stay there quite often when I am
in town.

I just was wondering if you saw Mr. Pereira about that time.
That I can't remumber . . . . I can't remember.

This was wall let's see . . . ., that was about the time that




Senator Kennedy was shot . . . . that is about the same time
(addressing Officer Miller). When was the Senator shot?
Senator Kennedy, 5th or 6th somewhere in there.

Do you recall that particular day?

My goodness, no.

No? I was just trying to piece a day together to see if you
could remember that particular . . . . You don't recall what
you were doing on that particular day?

No, you're talking about a year ago?

Yes.

No, there is no way that I could sit rigyht here and recall
somwething that happened back a year ago.

How much do you recall of the time that you were in Texas
when the President was shot.

What do I recall about it?

Yea, from what I understand you were there on business.
That's right, I checked into my parole officer and I checked
out, as a matter of fact, I wac in this office when it happened.
You were in the parole office?

Parole officers office when it happened.

And how far is the parole officer from the building where you
ware at?

Well, the way this came about, I was in the parole office
checking out with him, I was on my way to Houston and I was
walking down one of the streets, I can't think of the name of

the street right now. As I was wal , . . . , 1'd seen the

parade and he wae in the car, you know waving and the big
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crowd and all and I walked over to the Federal building to
check out with my parole officer. As 1 walked down the street
I could hear the sirens going, people running around and people
running up and said "My God, the President has been shot.* And
I walked on down to where I saw the people running from, you
know, and they had this building surrounded, and I went upstairs
in another building to make a telephone call. I was going to
call my parents and tell them of this great excitement and
there was a colored feller running an elevator who says "I
wasn't supposed to take anybody up or down om this,” and the
next thing I know I was mig . . . . I was . . . . walked right
in. Aand then they checked me out and released me. This was a
hell of a gituation to get in.

kight, what building was that? There's two buildings on the
corner, three buildings actually isn’'t the Federal building
onone . . ..

I don't know, I don't recall, I don't know too much about those
gover . . . .

And you went upstairs to make a phone call and that was when
that guy stopped you?

This is when that colored guy made alot of noise and says it
was blasting over the radio and all and the next thing I know

1 was right in the middle of it. I wasu't right in the middle
of it but I was detained for a while.

And I take it you made a statement to the . . ., .

I did make a statement,

Made a statement to the Sheriffs?
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To the Sheriff's and they released nme,

Then from there you came back to Los Angeles?

(B) . . . . I went on to Houston aﬁd then back tc Los Angeles.
Is your family from Texas?

No.

They're from out here aren't they?

Yea . « .« o

When did you change your name from Brading to Braden?

(B) That is when I first came back from my incarceration back in

1960, I believe it was or 1959.
Was that with the approval of your P.0. at the time.
Yes.
Aud wag it a regular name change, or was that just on your
drivers license, was it legal? . . . .

Well, no it wasn't by a legal process, no.

(G) So it was a regular change through the Department of Motor
Vehicles and you just assumed the name of Jim Braden and so . . . .

(B) This is a business name, everybody called me Braden and so

this is the business name I just . . . . I said what the hell

+ + « « 1f yon are gonna call me Braden . , . . I have been

called Jimmy so long so I just . . . . Jim Braden . ., . . that's

how I ended up with Jim Braden.

What do you do now Mr. Braden? Are you still in the oil

business?

I'm in the oil business in Louisiana, Texas, Wyoming, and

Montana.

How about that one in Nevada, you still got that one?
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I have a corporation there,

Is that the same corporation as the one in Louisiana, the one
in LaFayette?

Nope, that's two different companies.

One is Empire Royalty and the other one is . . . .

No, Royalty Corporation and Empire Oil Corporation. Empire
0il Corporation is a Nevada Corporation. Empire 0il and
Royalty is a Lonisiana Corporation.

In the one that you were in with Miss DeSanders was that the
Louisiana . . . .

No, that is Empire 0Oil in Nevada.

Are those two defunked now?

No, no.

Their still active? Arxe you still pumping o0il?

I've got production. -

Hey, you need a partner? I got alot of muscle, no money,

I can use anybody whose got muneay.

No money, lot of muscle. How about Vie, is he in, or was he
ever in any of these oil ventures with you?

No, we were in oil ventures, I take that back, we were in oil
back in . . . . let's see 1960 I believe it was. We drilled
some wells in Matagorda County together in South Texas . . . .
made a couple of pretty good wells.

Matagorda?

Matagorda, that is in Southern Texas.

Anywhere near Houaton?
Yeah, not too far, about twenty miles, its right on the coast
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That Matagorda, that's no longer active is it?

Oh yes, Mrs, Bollman is gettingfpretty good check out of it
and so is Mr, Pereira‘'s ex-wife.

How about Miss DeSanders, she doesn't have any of that does
she?

No, she's not in that.

Was it Miss DeSanders who told you I was inguiring about you?
Actually, I was inquiring about your friend Vic.

You excited Mrs. Bollman quite a bit. And she said 1 had a
couple of calls and didn’'t sleep all night and I don't like it.

So I said lets see what I can do to try and stop it.

Well, there is no problem, it was kind of a background check
on your friend and your name came up and I like to know all
about who I'm . . . .

Believe me, I want you to know. If there is anything you want
to know I will tell you anything you want to know. I have got
nothing whatsoever to hide.

If ever I have gatt a question or two to ask you, can I call you
at 744-99912

That's in area 714

714,

That's in San Marcos, California.

That's near Oceanside, isn't it?

Yea, right out of Oceanside.

Just a minute, let me look at my folder on Mr. Pereira pleasse.

pausa....As I take it, when t..e President was shot around that

time you were headed for Houston, Texas, and you stopped at

/3




Dallas, stayed there a couple of days and went to Houston and
to Oppelussa.
Oppelussa, that's where I have some o0il production down there.

Then you reported to your P,.0., where at Dallas?

I reported, I reported in and out to him. I reported in when

I arrived and before I left that was around noon and we had.

all . . . . He had been up to watch the parade . . . . and I
had been up to watch the parade . . . . and so had his secretary
and they had arrived back at the office about the time I did

and I was checking out with him . . . . and his name was Flowers

and I said, well I said . . . . I just saw the President and he

said, "Yea we did too? and it was right after that, it couldn't

have been . . . . when I left that office. It couldn't have
been another thirty minutes later when all this rubbarb came
about. And believe me you never saw such scrambling and running
and shouting and screaming in your life.
Did you know at that time that the President had been sihot?
I had no idea.
When did you first learn that the President had been shot?

When the feller running up the street was hollering, "My God,"

he said, “the President has been shot."...Believe this was news

worthy and something that is completely different. I went up

to make a telephone call. There was a building, I don't know

the name of the building. I took an old back elevator and the
girl says . . . . I sayqfla there a telephone near by? She
said, "Yes there's one upstairs" . ., . . And this Negro was

‘ driving this elevator. I got on the elevator and I went up
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there I was up and about two minutes came back down and the
radio in his elevator was blaring and he said, . . . . he was
scared too, and he said,” I wasn't supposed to let anybody up
in this building." I don't know, the next thing he runs out
and the whole place is surrounded by officers and he has got an
officer and the officer says "Well, I don't know, maybe we
better check it out." Next thing I know they said, “come on
with us,"” next thing I know I'm with them and they check my
story out and then they released me.

Do you recall what you were wearing? Were you wearing a business
type suit that day?

Oh yes, a business suit.

Anybody take a picture of you.

Not that I know of.

You were staying where? You were staying at a friends place in
Dallas? . . . . Well, that's nothing to do with ours . . . .
One other thing Mr. Pereira, he had a place calied the Accurate
Electronics with Arthur Clark. Did you have any stock in

that . . . &

No, no, Arthur Clark is dead. He died a long time ago. I don't
know what he did with Clark, I don't know.

You 4idn't have any stock in that 4&id you?

No. No. None.

Do you know anything about La-Cal 0il Company.

La Cal 0il Company? How's it spelled.

That's L-A-C-A-L 0il Company. They were also Empire Oil Cor-
poration, but their a Delaware outfit though.
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(B)

(G)

(B)
(G)
(B)
(G)
(B)

(G)

(B)

(G)

iB)

It could be,but I am not connected with it. Empire 0Oil, there
are several of them, as a matter of fact there are some of them
listed on . . . . I had a letter from a stock broker who wanted
to know if I had any stock to sell. I told him that he must be
wrong because this is a closely held corporation

You were working on oil deals in Dallas for a time where you
wanted to make a deal with Lamar Hunt? Is that the fellow

who has the football team?

That is big top man.

With this man up that high youtre:really in the oil business. huh?
You're right, he is big believe me.

How did you make out with him?

I didn't have any direct connection with him. Nr. Morgan

Brown had the connection with him seeking some oil deals of
soma kind.

When you were in Dallss, and then you went to Houston and
Oppelussa and you came back, did you ever inform your P.O.

that you had been detained by the Dallas Sheriff's regarding
this President Kennedy shooting?

No, I did not. I figured it was::he records, that they probably
must have known about it. I made my statement and signed it
and that was it.

You didn't make a written statement.,,

I made a written statament right there. They took a statement
from me.

But you didn't make a written one to your P.O. did you?

I was just going to check with them to see if . . . .
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(B) I didn't see any reason “9 personally myself.

. No I was just wcadering about tnat if you had. I know you had

made one there for the Dallas people, but I didn't know if you
had made one for your . . . .

No, because . . . . if they knew about it, which they muat have
known about it . . . . they knew there was no possiole way I
could have been connected because I was in the office at the
time his caravan had just passed by the Pederal Building . . . .
not by the Federal Building, two blocks past on the other side
of the Pederal Building when we all arrived back there at the
same time.

Is Mr. Gerald Chase still your accountant?

Yes.

He is at 280 Beverly isn't he?

South Beverly.

Do you know Mr. Arnoff?

Who?

Arnoff, iHe is in the same outfit with . . . .

No, 1 don't believe I do. I know Chase Bierman and Dunn.

You still have your account there?

Yes.

Do you know Mr. Dubrin?

I don't know that name.

Jim Kassab,

No.

So the only one vyou know is Mr, Vic.

I know Vic Pereira, I don't deny that.




Is Vic still in town?

I think he's a hell of a swell fella, myself

I'11 probabliy end up talking to Vic in ancther week then I can
cloge out my investigation out then I can go back to work..and
if I've got a question or two . . . .

Call me anytime you feel like it. I appreciate it.

Alright sir, thank you very much, good by.




puring the period Jim Braden was on fedoral probation for his love
swindling conviction in Texas, he dutifully checked in with his parole

 officer in Los Angeles to explain his every move.

In the fall of 1963 he informed the parole office +that on October 7
he would fly on a Continental Airlines plane to Houston, Texas, to
discusa oillhpeculation with executives of the Tidewater and Gulf ¥R

Upon his return he soon notified the parole office that he would be ,
moking another flight to Houston on October 27 ﬁo be followed by a visit fo Z'
, UMM BORIsMR . Fovever, that flight was cancelled, '
Then, Braden notified the parole office that he would be leaving
.for Dallas on November 18, and would remain there through the 21st,
¥rom Dallas he would go on to Houston! then to Opclousas; During his
visit to Dallas he said he intended to meet with LaS@iNf and others
. intercested in oil Qpeculation;

Upon arri%ing {in Dallas, Braden, truc to form, made his prescnce in
the city knowm to “the chicf probation officer in the eity.
The reports all indicatc thai Braden made it quite clear he Qould not

.'bc in Dallas on November 22, 1963, fThe file ghow:d that on MNovembor 21
he wan suproscd to leave DPallas for Houaton. But ihe Varren Teopord

quite clearly shows that on ilovember 22 Jim Braden was in SNEREY S

wvhen Presid 'ni John Kennrdy wac assassinated, Vhae. vas he doing there?




Jin Breden returned to Los Angelesf’ Put, for once, he did not

appraise the :fedf'ral parole office of his every nmove, He neglected to
tell those supervising his probation that he was taken into custody in
Dallas on November 22j questioned by the ¥BI, then released,
But from all we know about Jim Praden's movements, onc important
fact stands out apart from his 'being in Dedley Plase, and that 4s his
hcduled meeting with Lamay m & nane ramiliar to ‘students of 'bhe

Warren Report: ,
- Q,gm B@w




Egar Eugene Bradley

Mr . Msy&S mentioned Bradley being involved in the same church
as the Kassabé. He also mentioned that Bradley was somehow

connected with the John Birch Society.

buring this investigation it was noted tha:t "Gene Bradley" was
named in a misfmemo -1359i?3964) during an investigation of
Officer Clinton E., White #5683 regarding his possible involve-
ment in violent activities of the John Birch Society.

Bradley is mentioned by Mrs., Carol Aydelotte as a lay preacher
who is alleged to be a representative of Carl MclIntyres Bible
Presbyterian and Fundamentalists. Bradley is associatad with
John Lorenz who was xicked out of the Rirch Society for
passing Anti-Jewish literature at a meeting.

Investigation revealed that Bradley was suing Mr. and Mrs.
Aydelotte as he thinks they are the ones responsible for
telling District Attorney Jack Garrison of his possible

involvement with Clay Shaw et al.

Arthur Aydolette has a prior arrest on a charge of ilkegally
possessing tear gas., When stopped for speeding in Van Nuys
Aydolette had in the vehicle a Nazi flag, a Naz i uniform; a
gun, ammunition and eleven tear gas grenades. He told the
arresting officers that he was &he head of an American Legion

Post in La Canada that investigates anti-subversives.




Officer C,E. White and the Aydelotte's were members of the
same Birch Chapter. White came to the attention of the
Department through the Pire Department who was investigating
an incident where a molotov cocktail was thrown in a house
where Carol Aydelotte was staying.

o
\
Under miscellaneous memo’#1720 (1965) stolen dynamite was

located in the garage of Officer White's sister Mrs. Bernies
Iverson. This garage was rented by Keith Dwayne Gilbert

(LA4717248-G) from Mrs. Iverson.
P

\

The PBI interviewed White when they learned he,Dennis Mower,
a known associate of Gilbert. White admitted attending a
meeting where a Mr. Troy Houghton, west coast director of the

Minufemen, spoke. White recalls meeting Mower at that meeting.

Agents Quinn and O'Neil gathered the impression that wWhite
may have extremest leanings and felt that he was not really

cooperating.
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sEw SESTFNT nATE OF gruﬁq HEIGHT wE IGHT HA R EYES 1L ND,

VEMIFLY “EAP wawf BopyY TYPE coLon LICENSE WO, YEAR STATE FB1 NO.

WEMICLE BFGISYFRED TO! ADDRESS CITY RELATION TO|3UBJ, [DRIVER LIC, MO,

WAME OF 3PDUSE 0CCUPATION EMPLOYED BY 6%, SEC. WO.

RESIMF oF  AND: "R RCASON FOR YARING, REFQRT:
BRADLEY 1iving away from home the week of 2-26/3-2-68 so witnesses from New
Orleans cannot identify him.

/

o

DETAILS OF REPORT: ) \/

BRADLEY stated on 2-27-68 that his attorne ,/I{eceived a tip that ROGER CRAIG,
ex-Deputy Sheriff from Dallas, Texas, and publisher of a weekly
paper from Mithlodian, Texas, would attempt to see BRADLEY and strengthen
CRAIG'S identity of BRADIEY., BRADLEY is living with a friend in another part
_fof the city while the two wen are in Los Angeles. CRAIG and JONES are residing
“lat the Hollywood Roosevelt Hotel. The rooms are under JONES' name. Unknown

. fwho 1s footing the bill.

" | BRADLEY sald that he now has positive proof that a g%of far right dis-

¥ genters from the Valley area namely, (DO NOT INDEX) W BRICE (former protege
o mBRADLEY); members of the ADYELOIT family (well known to Van Nuys Division?;
DENNIS KOWER who 48 posing as an cx-deputy sheriff and is now a bodyguard
for DR. WESLEY SWIFT. %

. | BRADLEY claims this group believes that BRADLEY has been the "fink" that caused
‘I several of the group to be arrested in the past two or three years for C.C.W.,

b { transporting machine guns and homosexuality, therefore this is the revenge they
;.| seek, framing BRADLEY,

i . {Certain persons of this group are prepared to offer sworn testimony that prior

to KENNEDY'S death they observed CLAY SHAW (under indictment for the assassina-
“1tion) and a Dallas Police Deputy Chief enter and leave BRADLEY'S home on many
k' {Loccasions.

Wis
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2-28-68 Sardlin/Jones
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_BRADL:Y, Edpar Eugene 1-19-63

AL IASES BUS INESS ADLHF 5SS Ciry WUS. PHONE L.A, NO

";. g v Tkt il MIRTH TR TR Y] TTLS T Mo
: et any Al 7= -

Six e BaTE ol BRI Tk ow - oo

VEMICLE YEAR . WARE BaoyY TYPE LICEMSE ™D, YEaR STATE FlL WO,

VEMICLE RIGISTERED TO: ADDRESS ity RELATION TO SURJ. [RIVER LIC. MO,

BAME QF 4*0OUSE QLCUPATION fMPLUYED BY Tat, 0w, Wo.

ACSUME OF, ANG/OR RFASON FOR MAKING, REPORY:
BRADLEY claiming that local citlzens are being recruited as false witnesses

aﬁinst him and fake photos in exlstence trying to prove BRADLEY 4n Dallas at
| time of gNNEDY assassination,

TAILS OF REFORT:

JAMES GARRISON (IDF) Attempting to line up false witnesses against
BRADLEY plus fake phkographs of BRADLEY.,

Is alleged to have visted BRADLEY in BRADLEY's home £
prior to KENNEDY assassination. ;

X 7_@53:. McINTYRE (IDF)- In Los Angeles area conducting mass meatings to

ralise funds for BRADLEY'S defense.

; B J. JENSEN (NIF) - (BRADLEY'S attorney) - Constantly pressing for more
s money.

All assoclated with SWIFT and suspected by EDJAR
BRADLEY as possible false witnesses repgarding CIAY
SHAW'S visit to BRADLEY's home before KENNEDY
. assassination.
ROBERP McWHIRTER (NIF

L

| BRADLEY interviewed 1-19-68, 8:30AM., He stated that his investigations are
roving that JIM GARRISON, New Orleans District Attorney, is attempting to

E:Lne up people in Los Angeles to testify that CLAY SHAW (under indiotment in

New Orleans) visited BRADLEY in BRADLEY'S North Hollywood home on many

occasions prior to KENNEDY's assassination., Of course, BRADLEY denies this,

PRADLEY sald that persons close t0 DR. WHESLEY SWIFT, including CAROL and
ARTHUR AYDELOTTE, NATALIE NXTTLE (mother of CAROL), TOM THORNHILL, JR.,
ROBERT McWHIRTER and DENNIS MOWER may be among those attem ting to back this
allegation, BRADLEY said the above mentioned are all "right-wing kkooks" and
MOWER 18 now SWIFT'S chauffer. The only reason BRADLEY can give for these
jocal people being against him is due to MOWER's arrest in 1964 for C.C.W.,
and MOWER to this day ie accusing BRADLEY of informing the police of the
Eon. DR, SWIFT is now preaching to his congregations that BRADLEY is a
u

i le agent and trying to allenate any support that BRADLEY might recelve
- from right-wing groups.

{Continued on Page 2)

r“._-m Tricr wa, lgtuunu no [nare & Tomy voerp
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BRADLEY, Edgar Eugene (Continued) Page 2

BRADLEY claims that OARRISON has a fake photograph of BRADLEY allegedly
in custody of two uniform and three plainclothes police standing in front
of the Book Depository in Dallas. The photo was allegedly taken right
after the shooting, BRADLEY said the reason for GARRISON t divulging
the existence of the photo 18 that BRADLEY at the time was under the
"orotection" of the F.B.I." BRADLEY denies he was in Dallas. |

BRADLEY stated that DR. CARL McINTYHE has recently held three mass meetings
in the Los Angeles area trying to raise money for BRADLEY's defense,
Approximately $4,400 to $4,B00 has been received, of course, McINTYRE's
expenses will be deducted from this, BRADLEY sald this amount 1s only

a drop in the bucket and inferred that he wss unhappy with McINTYRE's
efforts to help him, McINTYRE has refused to use his vast radlo audience
1o raise money for BRADLEY, preferring the mass meeting for this. McINTYRE
is due back in Los Angeles from India 1-20-68 and BRADLEY is hoplng that
McINTYRE will continue the mass meeting effort.

BRADLEY said that GEORGE J, JENSEN, his attorney, keeps asking for more
money all the time and the cost of his defense 1s BRADLEY's greatest
worry, even more so at the present time than GARRISON's accusations.

BRADLEY stated that no hearing has been set for his extradition. GARRISON
. has not presented extradition papers to this State. According to BRADLEY's
' o attorney, if the extradition papers are not served by 1-23-68, there is a
@ sossibility that the whole thing will be terminated.

A

Sandlin/Jones
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BETAILE OF REPORT,

3-3-68 Information was recelved that Jerry HEMMING had set up 3 special meeting to
take place ot 11:00 p.m., Sunday 3-3-68, at the home of Jim GREENFIELD, 4711
Sharon Dr., La Palme. Informmtion indicated the meeting was expected to last

until 5300 or 6300 a.m. Monday morning. Information indicates the following
subjects were present at this meeting: -

R Lloyd PULLEN D0%- 1656
Edeer ujene ADLEY </ James GREENFIELD o

. —HDMING called the nesting. ga he could meet BRADLEY. __TSLLHT.TM’ M be_done
~thxoush GREENPIELD, a8 he is a friend of BRADLEY and also knew HEMMING.

Observed at the Sharon sddress between 11:00 p.m. and 2:00 a.m., were the
following vehicles:

Reg. to L. E. rm.m.(/ne)

'62For t Blu. Reg. to William F. CREW

A (lnformat ion
indlcat

168 508 61 Pont. 2 Dr, 1* RAlu Reg. to Margrett i o Eb' &
e e S T Teeiitn N. “"uiﬁi

U 49684 °'64 Chev El Camino  Reg. to Elizabeth GREENFI
7 1 Sharoa Dr., Ls Palma

BRADLEY made & Lape recorcing of sowe of the meeting. This was done on 3
recorder owned by CREERFIELD. A copy of this tape was obtained. This tape

contains the following names and some topics of discussion,
. WMM
m- = (ggzrect spelling of thip namc unknown) Aras
contact In Dailag, Texas.

| —— o' /&

DATE AND Tl Tveoo ARPOATING SEFICERIM

R-8828(CC) -1@»2:; 31268 8-505-1 & B-570

15)
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PACE 2
HEMMING, Gerald p., (Cont 'd)
. MARCH 3, 1968 s -
/ INTERMATIONZJ. ARMS €D, < City of Industry - Harassed by
T
R Governuent Azents.
/ _STMOPE - ~Worked wivh HEMMING from 1961 e Feb. 1963.
e
Loaween o JOnn HOYARD K- < "~ Worked with HEMMING Sept. 1952 for about 3
oSS, . ‘
montlis, Stated to be a stupid radical mexican.
AIR AMFRICA / * «==Pilot made air drops.
e TR,
EX~AID TO SENATOR SMATHERS & EX~ ASSISTANT
STATE ATTORKEY - Lawycr for REMMING'S group in Florida,
i‘u GARRISON - / ~ Personal meectings between GARRISCN AMD HEMMING

on the KENNEDY Assassination, also a check from
GARRISON to HEMING.

. Leslie BRADLEY - ~~Professional assassin now working out of

Florida, lives in Migmi.

Person mentioned only as the ENCLISH MAN, appeared to be very active inm
. Cubs and Florida.

Jerri COHINI V_ m\»;.‘-é BRAULEY had tape turned off so this name
on\y. would not be vecorded.

Pour man organization ow/‘

ﬁar -m.,w*:““aw -wmlLagt name on.l.y
A % _Richsrd BULINGS < pearticead

Mike ACOKEA = m“\;.né\

Romano MOSSFERARE .~ ~— Syndicate man
i = e e s SR Y
TELGUNKD - {Statement) Very rich man., Meetings with retired
e
E"‘"’V General WALKER,

Royk“o"' 5'?.!‘}-"—- e e g
ay HAVEGROVE or RNARCROVE Possible aba of HOAT.

The above is only a portion of the contents of the tape made st this meeting.

cuzsfon was conti{nucd after the tape was turned off and source

Sauld be used as a.mehile coumsnd post snd cormypicationg genter. Weapons
xexe diacugged and BRADLEY rent oned he is trying to obtain e 3Tg¢ amont of

Eduypr Evapne, B rod'ay
/Y
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HIMMING, Gerald P. (Cont'd)
MARCH 3, 1968

rigt guns. BRADLEY has his own mijitant otﬁanization and {8 stated to be

very hard core militant and very active.

CREENFIELD is very active against the Left and has particapated in
harassmeot at CERONYTTICIONS.

The (w0 women heard on the tapce are fdentified as the R‘.ugene BRADLEY
and wife of James cnzmtvm.n.(g_\ t20dath “Elsie

The meeting broke about 5:00 a.m., Monday morning.

Merogett C..

Ol KR e




BRADEN, JIM April 25, 1969

Braden was released from McNeil Island on Pebruary 13, 1959.
He arrived in Los Angeles on the l4th and reported to the Parole
Office.

While in prison he corresponded with ANTHONY SMALLDONE (mafia
member) regarding 0il well deals.

The following dates and notations are excerps from the Federal
Parole office package on Braden.

9-23-59 Pereira has an office:kn the same building as Morgan
Brown 0il Company, Braden's employer.

10-28-59 Braden admitted to the P.O. that he had a girlfriend
Mildred Bollman, a wealthy widow.

4-5-61 Approved to travel to Tampa, Florida with his new wife,
Mildred,

8-2-61 Told his P.O. that he had oil well explorations in
Matagorda Co., Tzxas with his partner, Pereira and
his wife Mildred. He requested permission to visit

this well gite .

Requested permission to travel to LaPayetts, La.
. He was to leave Los Angeles on 8-14-61 amd return
on 8-21-61.

He told the P.0. that his wife Mildred had put up the
capital for an oil well drilling venture.

Informed P.0. he was leaving for Houston, for LaFayette
L.A. and on his return to Dallas.

Reported to P.0. that he had returned from Houston, Texas.

6-4-62 Requested to travel to MCHENRY, ILLINOIE with his wife
Mildred to vigit their farm.

Note: This is a known major gangster hangout.

1-2-63 Braden in Hawaii-prior approval from P.O.

1-4-63 Departed from Hawaii

1-17-63 Returned from Houston, Texas.

'ﬂ?ﬁﬁ!ﬂ*ﬁx Left L.A. for Dallas, Texas, was to remain there until
1-20-63 November 21, 1963 then continue to Houston, Texas. Was
to remain there until November 26, 1963 before continuing
to OPELOUSAS, L.A. Upon arriving in Dallas on the 20th,
raported to P.C.
. NOTE: He reported to the Houston P.0. office on the
24th but did not mention his being picked up
by the Sheriff's after the shooting of the

e




buring his parole, Brnaden listed his addresses in the following
orger:
-
133 8. Spaulding Drive Beverly Hills
324 S. Elm Street Beverly Hills
966 Moraga Prive Los Angeles, 49
11500 Bellagio Road Los Angeles, 49
443 S. Barrington West Los Anreles

¥While in prison, a report on Braden's background indicated he was ¢ #erssd
'{ in a "gang" with PAUL AGUSTUS KING, GERALD P. BORING and SIDNEY
"DOC*_SOLAWAY. T~ T

In 1956 while at McNeil Island the following persons were listed
as Braden's personal friends. JACK BPOEHL, Fort Worth,Texas amd
DOMAID PICK, Denver, Colorado. -

Braden has been married four times.

$1. 1940, Married Blench Perkins in Port Lauderdale. Diworced
in 1942 in bpale Co., Plorida.

#2. June 4, 1951, married Bargaret Berry in Durant,Oklahoma,
He used the name of James B, Iee., He was divorced from
his wife while he was in jail in El Paso, Texas. Divorce
obtained in “some" Ohio court.

October 10, 1960 married Mildred Ballman in Beverly Hills.
Divorced March 1963.

#§ /January 30, 1967 married Jean DeSanders in Mexico. Divorced
June 7, 1968.

From the time of his parole in Pebruary 1969 until April 1962,
Braden reported to his P.O. that his earnings from his clerical
position at the Morgan Drown Oil Company were from $350.00 to
$500.00 per month. Starting in May 1962, he reported his earnings
per month as follows:

MAY $1,425.90
SEPTEMBER $6,467.58
JANUARY $5,972
PEBRUARY 54,368
MARCH $2,000
APRIL $1,849
MAY $1,220
JUNE 82,106
JULY $2,104
AUGUST 32,104
SEPTEMBER §$2,104
OCTOBER 87,642
NOVEMBER $2,104
DECEMBER $2,104




The money in excess of $500.00 which was his wages, came from
various oil well royalties according to Braden's P.0O.report.
One of the 0il wells mentioned was the LEDOUX. WELL, (Location
unknown.)

On July 17, 1964, Braden wrote a letter to an attorney J.P.STRAESSLEY
in Miami Florida, stating that he was enclosing a personal check

for $39,500 for the purchase of the E.L. Cotton lot location in

Coral Gables Estates, Dade Florida.

puring his entire parole period, Braden went by his true name

EUGENE H. BRADING. There is no 1ndic§itgn that he formally notified
his P.0. of ¢ name change to DMV on 1963. However, there

are letters from Braden to the P.0. with Ehis name change.

There is no mention to his P.0. about his using the name of Braden
wvhen arrested for ahoplifting on ap~il 9, 1964,

0f his physical description the only scar noted is a surgical

scar on the upper right arm.




April 24, 1969

READEN, JIM

A check with D,M.V. records indicated that BUGENE HALE BRADING

requested a name change on his California drivers license to read

JIM BRADEN. This request was made on September 10, 1963, The

physical on his new‘iicense listed him as a M/C, D.O.P. 11-30-14,

6'2%, 175, brn and blue, address 280 S. Beverly Dr., Beverly Hills,
California. License #H751775.




April 24, 1969

Martin, Wade O.

Sec., of State, Baton Rouge, La.

504-3896181

Mr, Martin’s office was contacted in order to obtain information

on Jim Braden's oil corporation.

According to the records of the States Corporations Department,

the following information regarding EMPIRE OIL AND ROYALTY CORP:

The corporation was chartered on November 7, 1966, by Jim Braden
{(president), EVELYN DRODDY (Vice president) and DUNCAN M. SMITH JR.
(secretary/treasurer). The address is listed as 201 0il Center bDr.,
P.O. Box 51643, Q0il Center Station, Lafayette, Louisiana. Braden

stated that the corporation had capital of $25,000 at that time.

/S 7




Dear Chick:

Enclozed 1s a fairly ~ood aerial view of Dealey Plazal
The ex-ldinuteman who reportedly idsntified the contributors
was a guy named Jérry Milton Brod The contributors,
according to Brooks, were H.L., Himt] Walter Knot#l and
General Edwin Walkeri I did not talk with Brooks persom 1ly.
The information came to me in a round about way.

Hope we can get together next week, maybe Tuesday,
The chief gave Braden's name to &rt Keviniof KlJ. Kevin

1s the guy who works with Johm Chwrist@am and Bill Turner, and
this has me somewhat worried,

I also assurred the Chlef that we are dropping Sirhan and
the unusual coincidences but I don't think he balieves me.
Pages 47 through 110 are mcrely informaticnal nnd have no

bearing on what we intend to do although somz doy we mizht
want to work up a plece on £l Fatah.

Best regards




Eugene Hale Brading
Alias; James Bradley Lee

Subject was born on Novembsr 30, 1914 in Atchinson, Kensas; hgt.: 6-1;
:E:ié 180 pounds; ruddy co-plex{on; browr hair; brown eyes; slender

In January, 1952, Pereria and Brading were convicted in the United
States Disgtrict éourt at Bl Paso, Texas on charges of mail fraud,
interstate transportation of stoien property and conspiracy.

Rach received a sentence of twelve years. Charges in this case
were based on a ccnspiracy 7y Pereria and Brading io defraud

Mrs. Certrude J. Joyce of Roswell, New Mexico out of approximately
$50,000.00. They appealed the conviction to the United States
Circuit Court of Appeals in New Orleans, Louisiana. Conviction
was upheld. The matter has now been appealed to the United States
Supreme Ccurt. Both Pereria and Brading are presently free on
bond. It is expected that the United States Suprems Court will
review this matter during the fall term of 1953.
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Jim Braden

Checking Account #61-44)
City National Bank

8420 wilshire Blvd.
Beverly Hills, California

--—

On March 11, 1963 Jim Braden opened an account with City National
pank with a deposit of two cashier's checks for $11,500.00. One
drawn on the City National Bank for $8,000.00 and another drawn
on the Crocker Citizen's National Bahk for $3,500.00.

On March 28, 1963, Braden made a checking withdrawal of $10,000.00.
This was found to be three cashier's checks all made payable to

Jim Braden for amounts of $5,000.00, $3,000.00 and $2,000.00.

Cashier's check $#217833 for $5,000.00 was endorsed by Jim Braden
and cashed by the City National Bank, Palm Spring Branch on April
18, 1963. Cashier's check #217834 for $3,000.00 was deposited
by Jim Braden on May 8, 1963 at the City National Bank, Beverly
Hills Branch.

Cashier's check #217835 for $2,000.00 was endorsed by Jim Braden
and deposited by the Thurderbird Country Club 6f Palm Springs,
California,at the Bank of America, Palm Springs Branch, on April
8, 1963.

A further examination of misc. checks of Jim Braden revelaed:

on November &, 1963 wrote a check for cash for $200.00; November
19, 1963 wrote check for 3146.61 to General Telephone Compamy:
November 20, 1963 check for $200.00 for cash-expenses which was

cashed by the Courtwright Corporation, Beverly Wilshire Hotel;

/77




November 21, 1963 check for $183.72 made out to Ambassador:
December 18, 1963 check for 5$5.42 to Department of Water and
Powér; December 19, 1963 check for $10.52 to Diners Club; November
19, 1963 check for $147.31 to May Company; December 19, 1963
check for $5.93 to Harrison Hartford Company, Legal Printing:
December 19, 1963 check for $17.86 to Standard 0il Compamy.

[/
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BRADEN, JIM April 25, 1969

Braden was released from McNeil Island on Pebruary 13, 1959.
He srrived in Los Angeles on the l4th and reported to the Parole
Office.

IWhile in prison he corresponded with ANTHONY SMALLDONE (mafia
member) regarding oil well deals,

The following dates and notations are excerps from the Federal
Parole office package on Braden.

9-23-59

Pereira has an office:in the same building as Morgan
Brown Oil Company, Braden's employer.

10-28-59 Braden admitted to the P.O. that he had a girlfriend
Mildred Bollman, a wealthy widow.

4-5-61 Approved to travel to Tampa, Florida with his new wife,
Mildred,

8-2-61 Told his P.O. that he had oil well explorations in
Matagorda Co., Ta2xas with his partner, Pereira and
his wife Mildred. He requested permission to visit

this well gite .

Requested permission to travel to LaFayetta, La.
. He was to leave Los Angeles on 8-14-61 amd return
on 8-21-61.

He told the P.0. that his wife Mildred had put up the
capital for an oil well drilling venture.

Informed P.0. he was leaving for Houston, for LaPayette
L.A. and on his return to Dallas.

Reported to P.0. that he had returned from Houston, Texas.

6-4-62 Requested to travel to MCHENRY, ILLINOIS with his wife
Mildred to visit their farm,
Note: This is a known major gangster hangout.

1-2-63 Braden in Hawaii-prior approval from P.O.

1-4-63 Departed from Hawaii

1-17-63 Returned from Houston, Texas.

-qfsﬁznmsx Left L.A., for Dallas, Texas, was to remain there until
1-20-63 November 21, 1963 then continue to Houston, Texas. Was
to remain there until November 26, 1963 before continuing
to OPELOUSAS, L.A. Upon arriving in Dallas on the 2¢th,
reported to P.0,
. NOTE: He reported to the Houston P.0. office on the
24th but did not mention his being picked up
by the Sheriff's after the shooting of the

i




buring his parole, Braden listed his addresses in the following

order:

-
133 S. Spaulding Drive Beverly Hills
324 S. Elm Street Beverly Kills
966 Moraga DPrive Los Angeles, 49
11500 Bellagio Road Los Angeles, 49
443 8, Barrington West Los Angeles

¥hile in prison, a report on Braden's background indicated he was « #ogid
* én a "gang” with PAUL AGUSTUS KING, GERALD P. BODING and SIDNEY
“DOC"_SOLAWAY. ~ T -

In 1956 while at McNeil Island the following persons were listed
as Braden's personal friends. JACK BOBHL, Fort Worth,Texas amd
DOMALD PICK, Denver, Colorado. -

Braden has been married four times.

$X. 1940, Married Blanch Perkins in Port Lauderdale., Diworced
in 1942 in bale Co., Plorida.

$2, June 4, 1951, married Margaret Berry in Durant,Oklahoma.
. } He used the name of James B, Les. He was divorced from
his wife while he was in jail in E1 Paso, Texas. Divorce
obtained in “"some"” Ohio court.

A October 10, 1960 married Mildred Ballman in Beverly Hills.
Divorced March 1963.

#§ /January 30, 1967 married Jean DeSanders in Mexico. Divorced
June 7, 1968,

From the time of his parole in February 1969 until April 1962,
Braden reported to his P.O. that his earnings from his clerical
position at the Morgan bDrown 011 Cospany were from $350.00 to
$500.00 per month. Starting in May 1962, he reported his earnings
per month as follows:

MAY $1,425.90
SEPTEMBER  $6,467.58
JANUARY ~ §$5,972
PEBRUARY  §4,368
MARCH $2,000
APRIL $1,849
MAY $1,220
JUNE $2,106
JULY $2,104
AUGUST $2,104

® SEPTEMBER §2,104

OCTOBER 87,642
NROVEMBER $2,104
DECEMBER $2,104

/77




The money in excess of $500.00 which was his wages, came from
various oil well royalties according to Braden's P.0O.report.

One of the 0oil wells mentioned was the LEDOUX. WELL, (Location
unknown. )

Oon July 17, 1964, Braden wrote a letter to an attorney J.P.STRAESSLEY
in Miami Florida, stating that he was enclosing a personal check

for $39,500 for the purchase of the E.L. Cotton lot location in

Coral Gables Egtates, Dade Plorida.

puring his entire parocle period, Braden went by his true name

EUGENE H. BRADING. There is no indicgﬁtgn that he formally notified
his P.0. of ¢ name change to DMV on 1963. However, there

are letters from Braden to the P.0. with this name change.

There is no mention to his P.0. adout his using the name of Braden
when arrested for ahoplifting on Ap~il 9, 1964.

0f his physical description the only scar noted is a surgical
scar on the upper right arm.
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INTELLIGENCE REPORT

sUBJENT S Laue RESILENTE ADRRESS R BEY B RSN FATE F oo DR

BRADLEY, EUGENE 12208 Emelita St., No. Hwd 4-15-69

ASES BUSINESS ADDRESS A_5, FHONF L.& NI

SEX BESCENT DATE OF BIRTH WE(GHT WE |GHT HAL® £YES AETE

M | Caue 50 yrs 5-9 180 blo blue +
FET NAO,

YEMWICLLE YFaR - MAME CGF:- TYPE CoLOR LICENSE NO, YEAR STATE

YEHICLE BEGISTERED To: ADORESS ZAITY PFLATION Tn .80, [DRIVER LI, N,

NAMT OF SPOUSE JETUPATION IEMPJ’}YED BY TAr, GBI, WO.

Sisl e |
RESUME OF AND/OR 27AS0N FOR MAZING, REPORT:

BRADLEY's recollection of DALLAS ROQUEMORE (deceased), also statements re-
garding his attomeys.

DETAILS OF REPORT:

BUOENE BRADLEY interviewed April 15, 1969, approximately 0920 hours, at his
residence. MR, BRADLEY stated that he first met DALLAS ROQUEMORE approxi-
metely 8ix or seven years ago. BRADLEY was oonducsting Bible clasaes in
BRADLEY's home and ROQUEMORE attended twelve to fifteen classes. BRADLEY
denied that he or ROQUEMORE were olosely associated; that they ever exchanged
confidences, or visited socially. On one occaslion BRADLEY and ROQUEMORE
together attended a churoh service in Norwalk, Califommia, the ghureh was
pastored by a ROY GILIESFIE who was an assooiate of GERALD K. SMITH, WESLEY
SWIPP and KENNETH GOFF. Until this time BRADLEY thought that HDQUI‘IORE wAa s
a moderate thinker, combining Christian beliefs with soccial right-wing re-
orms. However, after attending the service, BRADLEY realized that ROQUENCHE
nd OILLESFIE were so far right that even BRADLEY ecould not buy them and
their opinions.

BRADLEY said that ROQUEMORE was acquainted with the ADYLOTTE family and
BRADLEY is well avwars of the fact that the ADYLOTTES have accused BRADLEY of
murdering ROQUEMORE, The ADYLOTTES currently refer to BRADLEY as the C.I.A.
aBsassin. ROQUEBMCRE gonducted Karate classaes in the ADYLOTTE resldence.

Prior to BRADIEY's moeting RO@,IEIIDRia ROQUEMORE had written a book regarding
survival in ths wildermess entitled 'Get Ye Up Into the High Mountains”,
BRADLEY alleged that experts in outdoor living have resd the vook and eonsides
1t one of the best in its fleld. (See sopy of attached book cover and brief
but conoise baokground on ROQUEMORE). KENNETH GOFF had the book published
but ROQUEMORE never received ene dime in royalties,

Subsequently ROQUEMORE married a woman named BILBEN (surname unknown ).
RCQUEMURS had two ghilldren by a former merriage and BILIEN had three children
BLEEN's father's first name was AUSTIN and her older brother's {irst nams
was DAVE. BRADLEY could not remember the surmame but furmished from an old
address book the address of 16835 Orand Street, Bellflower. BRADLEY said he
had heard that EILEEN's mother and rather were now deceased. He knew nothing
of the older brother.

BRADLEY stated that ROQLUEMORE was truly a mountain man end loved the outdoors
nd was an expert with the bow and arrow. while ROQUEMORE was an extrems
twinger, he could not be sonvinged by his asscoclates to buy or hoard guns
and ammunition againat the day when the Communists would take over. However,
BRADLEY thou RE finally bought some type of firearm (later
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After ROQUEMORE was married, he, EILEEN, the ohildren, and EILEEN's
younger brother age approximately thirteen years, moved to the vicinity

of Weaverville, Califormia. ROQUEMORE had made a down payment on several
acres of mountain land. ROQUEMORE's plans were to build & church, class~-
room buildings and living quarters for ministers he intended to invite to
his lectures on Commumnism. ROQUEMORE was of the opinion that the lesst
informed people in the United States on Communism were the religious leaders
of this nation., He wished to correct that. ROQUEMORE alleged that he had
backing for this adventure from several wealthy people but never identified
them to BRADLRY, However, BRADIEY was of the opinion that ROQUEMORE in-
tended to use the property for training in guerrille warfare. BRADLEY
eould not remember who told him this.

When the ROQUEMORE family moved to Weaverville they rented 2 small house
near their property. Word had lesked out among the residents in the area
of ROQUEMORE's plans, and the ROQUEMOAES were plagued with prowlers and
several attempts to burn them out.

To the best of BRADLEY's reeollection, spproximetely five years ago,
BOQUEMORE and RILEEN visited los Angeies to seoure building materials,
and during this visit they sontaoted BRADLEY and cordially invited him to
vieit them in Weaverville. The Roquemores then left Los Angeles enroute
north to their residence. They had left the smaller children in care of
BILEEN's thirteen year old brother. The ROQUEMURES arrived home late at
night. According to BRAM!E ROQUEMORE parked the vehicle some distance

from thair house. He and E orept toward the house, ROGUEMCRE glving
out with catoalls and Indian warwhoops (aoccording to BRADLEY, ROQUEMORE
was a great practical joker), they aroused EILEEN's brother who appeared
on the front porch demanding to know who was out there. The boy was
carrying a revolver in his hand. ROQUEMORE and EILEEN had hid under the
poreh. The boy again demanded who was there declaring that he would
shoot. ROQUEMCRE then threw a rook imto a bush near the house, the nolse
frightened the boy, the weapon was discharged, the bullet went through the
floor of the poroh and into ROQUEMORE's head entering through the ear.

ROQUEMORR was then taken to a loecal hospital where he expired some hours
later. BILEEN's young brother ideoliged ROQUEMORE and BRADLEY thought he
had heard that the boy had lost his mind over the shooting. The aotual
events of the shooting were related to BRADLEY by EILEEN sometime after
the shooting oescurred.

BRADLEY stated that a full investigation of the shcoting was eonducted by
the Sheriff's Office of the oounty of location and ocourrenge snd should
be on file there. IJubssyuently, ‘n.!ll married a deputy sheriff from the
local office therse. They were divoreed and ahe remarried again. The
last BRADLEY heard of RILEEN she was near death from throat saneer but

he believed she was stil) residing in the Weaverville area.

BRADLEY denied he murdered ROQUEMORE stating he was enrcuts to fler Disgo
the date of the shooting and heard of the events on his éar redie,

Regarding attomeys, BRAJLEY stated he had¢ durmped GEORGE JENSEN Lmmediately

after GOVERNOR RRAGAN hed demiad @ARRISON's uest for BRADLEY's extiwmdi-
tion. BRADLEY's atto is now JGEN LA Pﬂﬁla‘ﬁ. ¢%0 w. Sunset Bivd.,
Los Angeles, telephone #1-9955. BRADLEY said that LA POLLETTE has agreed




BRADLEY, EUGRNSE (Continued) Page 3

to represent him for nothing. LA FPOLLE™TE was the attommey who offered
to represent BRADLEY for no fes when OARRISON first namsd BRADLEY as 8
conspirator. BRADLEY admittsd that chooaing JENSEN was a mistake and
now feels that LA FOLLETTE will do a good job for BRADLEY,

eo: SIS
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Dsar Friends:

Have you ever found words completely inadequats to express yout appreciatioa?

This {s my plight. It is impossiblc for me to express my gratitude to you who proved
to be my friende in the time of aeed. .

it is the tenusncy of people, in gemeral, to flee from controversy or trouble.
You bave besn the axcaption, it has been this spiric that has made our country grest.
Let us all continue in our efforts to preserve a soveveign Amsrica with Christian
and Consti.utional freedom.

I am indesd grateful for the msmy phone calls, your lstters to me and to Gev~
stmor Reagan, snd for defending me. I am most appreciative of your coatributions

‘towards wy defense and I am especfally thamkful for your prayers oa bebalf of ms

and my family. WJ}M

Maay of you imguired as to how we stand fimancially. The biggast shoek of
all cems when my presented me with a bill for $23,000, retaimer fee only.
Just before Chrietmas, hs sent me a bill for $19,500, bSalance due for extradicica
bhearing. Rfforts are being made to eacourage him co reduce this amount. Additioamal
expenditures have besn for investigative work, documents, etc. The total sxpemses
iacurred to date has been spproximatsly $30,000.

I bave read sach of your letters. Regrecfully, 1 fimd it wecessary $o amewer
by form letter in oxrder to contact all of you. As 1 do mot kuow how well my pre-
dicament and the outcome were covared by the press im other aress, 1 se entlosing
a resums of the vhole episode,

1 am now in the process of gathering my mateérial to write & book on this ex-
perience, brought by Mr. Garrison's terribie accusation. Truth il indeed, strasger
thea fiction. If you have or see any articles percaining to me, Jim Garrisom,” ot
President Xennedy's assassination, I would apprectate raceiving then, sceompenied
by the date and nams of publicatioa im which they appesrved.

There have been mamy suswers to prayer during this crisis. Relieve ms, I lears~
ed to usderstand Romans 8:28 better than evar before. Again, my humble theamks.

Gratefully,

£ fgrry Soadly

12208 Tmelits Street
Norta Hollywood, Cslif. 91607




KEMNEDY ASSASSINATION VS. CHARACTER ASSASSINATION"

; '"Dad, I had cthe stramgest phome csll this afterpoom, Scmscne callaed, pretend- :

! )iag to be from the Wev York Times. They said that Mr. Jim Garrison, District Attor~

| sy frem Wew Orleans, louisiana, has named you as ona of the conspirators im che
assassimstion of President John F. Remmedy and that he was having you arresced!”

These were the words of my nimsteam-year-old som, Breat, who bad just returmed
bowe for Christmss vecatiom from Bod Jowes University im Greemville, South Carolima.

Condiciomed to six years of harassment calls ss a result of my work with Dr.
Carl McIstire, he thought it was just another ome. Obligingly, he said he would
remamber to cell his ded. Returming from am errand ebout three hours later, Bremt

told me about the peculiar call. T laughed ~ ws both did' Bowever, it did emter
uny nind that my enemies were still at work.

Arriviag home for Bible study amd h.nyor Mesting, we wera mat im the driveway
by mewemen. It was thes I realized the phome call had been "for real®, We were
deluged by reporters amd calls from that moment om.

Decesber 29, 1967, 1 voluatarily checksd im with Sheriff Pitches and was legcle v
1y booked om Wx. Carrison’s preposterous chargs. Frionds appeared im Court prepax-
‘ed to psy $10,000 beil requested by ths Wew Orleans Distriet Attotnay. Tha Loe

|
. Awgeles Distriet Attermey recwmended I be released oa uy own recognizamca; the x
v Julige concugted. '

L-vwas mot guilty of say crime; God hnew T was mot guilty and that was what was

driviririririrdy

be had "solved” the Kemmedy sssascsinstion beyond a shadow of a doubt and that be
mew who the assessine were. ]

A uisguided voice wes heard avovad the world ia Pebrusry, 1967, to the effect

3 & Reportedly, 60% of the Amsrican people had not accepted the Warvea Commission's
. Beport. They wemted to believe Mr. Jim Gerrison, imeluding me! B» had committed
himself, now he hed to produce. December 20, 1967, almost Sleven aeathe after be

claimed he hed'volved” President Kemnedy's sseassimetion, Mr. Gaxrisom publically
aemed me. .

Every sessetions] murder case attracts it's shars of crank lettows, publicity~

I seshars, dememologiste, bogus tips, information from the emoticnslly unstable and
those with slterior wotives. It hes been disclosed that uy nams vas byought to his
sttention as a result of an amomymous lstter from Southera Califormis.

It was mow mecessaty for the New Ocvleans Districz Attorney to fimd witaesses
who would plece we withia hie jurisdiction. This he did in the persor of a court

elerk by the neme of Max Gomsales, who by colneidence happens to be a perasmal
friend of Mx. Carriodirwr———

In 8 sworn affidevit, Nr. Consales claims he saw me at the Atxporet ia g

t  Quleams im 1963, calking to David Perris, mow dead. Mo date was given, wot evea i
soeth. Pour years later, e “Ldentified” me from s photograph. The twwth ie, :
3 ¥ee never im Hew Ozleews until the Spring of 1967, on & vecation tedp. i

u.mmmmuumumw “Sxadley was in Dallas, Temap ea
e sotively o _tq" ethes Mdssla, &y X .

ap Mppiseaty
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Roger Craig, his other “wicmess" Save Mr. Gsrrisom the false statement ha hed
seen wme on the steps of the Taxas School Book Depogitory Buildiang ia Dallas, om
November 22, 1963 at 12:40 or 12:50 P.N. posing as a Pederal Agemt. Four years
after this (and after Mr. Garrison's charges) he clatmed to ldentify me from 7.V.

I have positive proof of comtradictions is Nr. Craig's public statemsats. Por
exmmple: he gaid I had scare on my face amd greyisg temples. Lator he said I did
2ot have scars om wy fees. Incidentally, I dom’t have greying temples. 1t was slso
interesting to learn that a job was crested im Wow Orlesns for Mr. Craig, by cas of
the compenies fimancimg Mr. Garrisom. .

Prom the momeat of the sssassination, dstermimad offorts have been made to
place the blase oa other tham s Merxist.

Soms of thé people alleged to be woriing with Mr. Carrisca have very questioa~
sble racords, such as Mark Lame aad Narcld Weisherg. Rsfer to report by che Chelr-
ais of ths Nowse Commitces om Un-American Activities om the back of Page thres.

Just prior to maming me, Mr. Garrisom was at s seerst meeting at the Ceates
Yor The Study of Democratic Imstituytioss (The Puad for the Repwblic, Iac.) in Semts
Berbara, Califorais. This is & tan-fres foundation, well knowa for its efferts te
desteoy our Comstitutiomsl Sovereigmty by promoting a Omse-Werld Covermmemt.

F; BRSNS

Bamrous relisdle witnseses verified I was in E1 Pasc area the doy of ths ase-
apsinetion. I also have irrefutsble documentation of this fact.

I wis en business for wy employer, Dr. Carl Molstive, Director of the 20¢h
Contury B Rour Brosdesst. Leaviag Tulsa; Oklehoma by bus the evesiag of
Bovenler 2ls¢, it was mecessary for ms to travel all aight ia ovder to arrive ia
Bl Meee, Friday 22nd. in time to complete my business there thet day. I had other
preseing buginees in Prescett, Arisona and could mot stay over uiatil MNoaday.

Tamedistely sfter being sccused, I acked for a lie detector test by the FBI,

or any relisble orgsmization. Mr. Cris Gugae, a Crimimclogist and rvecogaiszed es
ons of the wezld's top Folygraph sxparts, voluateered his mervices

Since dvuge, alevhol or certain wental disorders way keep one from veepond-
ing properly, I was given a complete physical examination by a doctor unkaewm to
e or &y lawyer. Dotectives were sssigmned to wme from the time I left the dostex
until the tests ware completed. They verified ( took mothing that could result
in a false Polygraph reading.

Major questions ssked while on the Polygraph mechine weve:
1)  Were you im Dallas in 1963 or 19627
Were you ever im New Orleans or the Scott Afrport prior to 196X
To your kmowiedge, have you ever met or talksd to Clay Shaw, lee Bazvey
Oswald, Devid Perrie or Jack Ruby?
Werve you in sny way a pare of a conspiracy to ssessainets Presidwat
Bommady?

(The emewer to sseh of these Questions was & fimm “Ip”.)




Qaﬂ

Some of my reascms are as follows:
a) I have committed no erims.
b) e, Garrisom hes mo jurisdiction over me, simce I wes wover iz Wew Ovleamo
¢) mmmntmmmtom-mthyhmun--.uq
will go to sy emtemt to maks it stick. '
&) utmuuumhhwlm.'lmumuuhhmo!utv
wm:-crmmttu.m-lbaﬂ. ote. The amowme
icive?
the mes whe slaims to be working with Mr. Qetrison, whea dfocwss-
following stetement: "I dem’t cave if he did it or met.
nmm-u-:d'
‘comspirator’ will escape.® Ws csid,
is by killing thenselves, besawse .
M. Garrisen consider? me Y
sezicusly. WR
te by golag to Bew Oclesms. JI¢
_ mmanmmm.
v in a sental fsstitution.
mm-mu-mup.m-u

of justice 19 mot the same se olsswbeve
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o 19ekleve Wr. Villias Ourvieh, Gerriscn’s former Chtef e

said, “Oevpisse dad ne evidemas; Jis hes & philosophy abeut meticmel boaditnne aom-
L9y @ &nd charges, but fov people read demials and sorrasting scatmwine, "
- ali Mi‘-un-umwmummn.mm
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BY Jule 2

OLIV:X BRINDLEY OWEN
Also Knovin A8
Jerry GwWwen

(Jerry, you say you know Everitt Eugene Bradley
-~ Tape unintelligible -—~¥

ves., Yes, I met him. I know that he was affiliated
with Dr. Mac Intyre. And I met him at the Embassy Auditorium,
place where they give all kinds of lecturec anéd so forth.
And I, twd> times, I shook handswith iz once, and then I
seen him aacnther time,

(Do you know 2 Dr. Bob Wells down in Orange?)
"Very well, He don't live too far from me. Yes.
Ye has the big Sunday school ané church, Xnow him well,
He started in a little garage oxr tent 1In an orange grove,
2ncé now he has the largest Sunday scnocl down there. Yes,
I know Bob Yells,
(Do you know of his affiliation with Bradley?)
"No, I don't really. And I remember, right, I

think Bradiey was advertised to speak for him once or
something. I'm not sure.

{Right.)

"and I don't know, am I wronz? I'm going back by
menory.

(Yea, that's rignt.)
"Wwel), that's it. That's rignt.

(Do you know oF & wan by the name of Lorenze? ( Phcnatic)
Jack Lorcaze or Fred Lorenze?)
A ———— — S ——r— "

"Jack or Fred Auanze? You mean the zan that ls
down in Moxico?

(Well, it ceuid Lo, Origintily this Fred Leren<c
1s origlnally from Gersany.)

"ch' hels another, 28, { ==

(Drives a car with Texzs plites.)

/77




New Orleang Dist, Ay,
Jim Garrison's extradition
request for Edgar Euzone
Bradley is based, at 'ea-t
. in part, oan a repoit that

; the North Hollywood man

- posed s a Secret Seivice

nt in Dallus an the day

éf the John F. Kenncdy

, assassination, The Time:
‘1 fsarned Thursday,

A former Dallas County”

deputy sheriff swore in an
, affidavit that he had ~n:i-
! tively lentified Binli~e
. &8 the man he talked ..1th
' or: the steps of the Tc\ay
.. Beok Depository minutes

the slaying,
! 43-year-old Califor-
“represented] him-elf
as 8 Secret Service man”
as he mingled with Dallis
en  just !l)fler the
Roger D. Cruig
aald In the sworn vioe:

ument.

_ 2lg’s claim that hr w:

a ty sheriff on Nov.
1 22, 1963, and active in the
! very emly stages of the
Dal!:t:d i!:l;estigatidn i3
suppo testimoay in
the Warren Commis:im
Report.

Bradley's Tmage

| But in declaration: tn

commisslon investigatnre,
he did not mention E- ..
ley, charged Jast mont™ by
Garrison with conspirng
to murder President Ken-
nedy,

He explaing this he
pointing out he did v
sawociate the "Secirel Sar
vice agent”™ with the North

oid man until he

saw Bradiey's image
on a television
just before Christ.

Pradley has denied the
; g'n said he do:a
¢ ‘Bnow  any of th-
ipais nan -t v G
f.m F T3 pld:-’t‘rs and Lhas
e will resict e pis
" axtpadile him 1o \ry
e B

*}
i
f

f

, rahtawingers antig o1

O e e

{@radley ‘Seen’ in Dallzs
jon Day of Assassination

Ex-Deputy Claims North Hollywood Man
Posed as Federal Agent Near Death Site

BY JERRY COHEN AND EN MEAGIYR
1 A JinEs Vimes Sttt wesers 2y oy

prime Gorrisom  witne.s
against Bipeltoy,

Craig’s efitian iy = vons
taired in an cxtraiition
request, prepured hy Gar-
rison, Is legality waz ap-
proved Wednc:day by Jo-
die Stowt, an zide to
Louisiana Aftty. Gen.
Jack P. F, Gremiilion.

Later, Louisiana formal-
Iv requested Gov. Reagan
o approve the extradition
of Dradley,

The extradition papers

- were signed by Loulsiana
Lt. Gov. C. C. Aycock, who

is acting governor In Gov,
John J. McKeithen's twn.
day absence from the
state,

*The papers have been
sent to Gov, Reagan,” =aid

i Wiiliam Redmann. execu-
: tive counsel for McKeith-

en.

Says He Was Fired

Lralg, who says he wa:
fin v the Dallas sher-
ifl's office shortly after the
asvassination, claimed he
spoke with Hradtcﬂ on the
depository steps between
*12:40 and 12:50 p.m." The
President was shot at
12.55 p.m.

Craig told Garrison he
sanght 1o pass an to “the
seerel Service man® infor-
mation, but that the pre-
sumed agent "showed no
interest whatroever.”

e deseribod the man e
thought ta Yha a fredrial
ateat as being about 510
aul having "durker than
hlond, but net very dah,
hnir"

That ravghlv  patebe.
the desrription of Bralies
West Cosst hysine. 2 o -
mesentative for T, Covd
Melntie, a widely hrn..n
hroad: 221 radie evangetist
nf s healv eonse gt @
| |

i G ii..;q_a O POOCL T |
B O N L | 1]

HIRL A

Funds Ralsed

Dr. Mclatire has repua-
tedly ‘Supperted Draddley'y
denials and reccitlv ap-
peared at Soutli~:n Cali-
fornia ralliee design |1 to
raice funds for the laiter's
extradition fight.

Craig said he had madc
his identification of Busd-
ley from newspaper photo-
graphs,

Hiz waz nnt (ke aplve
affidavit seie tn the Lovis
siana goverpni’s nfiice la
support Garrizon's recuaest
for Eradiey's eatiodition,
however,

The controversial diz.
trict attorney himsell alsn
swoie to an affidavit in
which he claimed he had
evidence to show Bradicy
was "in Dallas Nov, 22,
1963, not in El Paso as he
claims" and that Bradley
was “sctively engaged in

sination.

Bradley says he lcarned
of the assassination neor
the terminus of a Tulsa-to.
F1 Paso bus trip. He
voluntarily surrendered to
Sheriffl Peter J. Pitchess
here Last month after Gar-
rison forwarded a warrant
for his arrest to Lot An-
geles.

Thursday, Bradley rei-
terated his statement
‘about the bus trip upon
Inarning of Craig's affida-
-vit which appeared 1o take
him by surprise and
arowse his indignation,

“l challenge these peaple
Ta take the <ame He Ticlec
tor test 1 tool:,” he sald, °1
was not in Dalles on the
doy of the as-assination; 1
was not involved in any
eonspiracy and 1 do not
know any of the persons
namie ! In the cac”

Hrirdley took a lle test
ahout twn weeks aga and
the palvovaph ‘expert who
cndueted the tesl sald It
uecred him

Doedicy atea speentated
Yl ¥l w winvdt the po.i:t-
by ke may have an
Fyart double, and added:
"o neaple wha secn-e
me will £l any Tw o ddetee-
tor to: oateo ghrere e
sretity vy A ~
Privit Like fee tha e -

sccomplishing” the assas-.

- ' > H
FHA I AL e m v

i 3 et e w»

andd after tﬂmﬂl
tion. N e
'Other Evidemee’ :

Bradley says he Das been -
n Neul-ey()rmu fust once -
in his life and that was for
a short time In 1987,

Garrison saki be has
"other evidence® that
et el Sl
ta ol e :
"measures to accomplich _ Craig 1-"‘" bark
the arsassination.® Dallas about two
., The district attomey Inte_ %0 fom New Ort
last winter charged .vew ;om.:ua pe e
Qrleans civie leader ClayY per for an 2uto fivm ow
Shaw, whose trial is sche- ‘:;Wlllard A '
duled in mid-February, Who heads 2 bugine
with plotting the ass.ssin- 714N 8  commmittee
ation. vestigative funds.

He also claims tha the .
late David Fewvie, eccen- .o g
trie pliot-predcherhypno- (1g jab
tit who died fwsl after had been
Garrison's fnvestigstion him and
first became publie, was a “'lF:‘:lu
key ta the congpireey. touch with i o
mf'mim t o OEETEro rilkrect whist,

poena two considered errors hy 4
T e o oy L Warren Commission Ja
rance Howard Jr. of El terpreting his b
Monte and Loran Hall ¢f about Osweid,
Kernville, 3¢ maiZfial wit- He claimed to
nesses, but thus far bas oied into Bis New @
oeen unsuccemiul. H8)0ans residense o Dol
involvement of Bradly, Bradigy was flashed
Shuw and Perrle In lmemW
conspiracy, was identified ae a Cal

“x-Deputy Sheriff Cralg pja man  Garrison. M
told Warren Commission charged with conspired
Investigators he saw 2 }u claimed to have turil
man he later Mentified 33 (g pis wife and satd: 1
Lee Marvey Omwald nm “oryyee’ the man.
from the direction of the Dimself ;
a lightcolored ” Rambler Secret Serviee agest
ﬁal‘.lond r\‘vuson‘;, Thtd ve- me.” .

e ven A daihe .
complexioned man, t.l;c‘n .l&;ﬂ: h?dmﬁg OB
scwi away, according 1o pind. 3

na happened that day 4

Lutar In the afternony of lrJ. i
Nov, 22. claimed ,(‘rlig"l‘:. £l:l;r:;n hl:{ ’:l.
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. CHASE, GERALD May 2, 1969 1100

Gerald Chase a certified public accountant for the firm of Chase

Bierman add Dunn was interviewed to determine his association with

Jim Braden and Joe M. Arnoff,

Chase stated that he was the accountant for Arnoff for several years.
They terminated their business assocjiation in March 1965. Their relation
was only business. They did not become close friends. At present,

Chase is suing Arnoff for back pay owed during the time he was

handling the acoount of the "Big A."

Jim Braden is still an active account. Chase handles Braden's tax
return only., He first met Braden in 1964 through another account. He
. has since been the CPA for Braden. Braden's account indicates that
he still has the EMPIRE OIL CORPORATION. (A Nevada Corporation.)
Chase is aware of Braden's other oil company, the Empire Royalty
Corporation of Louisiana. However, Chase has never received any
tax information from Braden regarding this company. Chase believes
that the Empire Royalty is a defunct corporation. Empire 01l
Corporation as far as Chase knows only exists on paper. There is no
capital, assets in the corporation. Also, there are no dividends
incoming or outgoing. Braden first notified Chase of the Empire 0il
Corporation of Nevada in May 1967.

Although Chase would not allow the investigators to copy any of Braden's

account file, he did permit the officers to look at all items except the
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income tax returns.

While checking the file, officers noted that Braden had a bank account

at the Bank of America, South Oceanside Branch, Oceanside, California,

Another bank noted was the,ééég City Bank, LaFayette, lLa.

Some of Braden's credit accounts were noted to be.

1. American Express
2. Diners Club
3. Carte Blanche

4. EBEurocard
S. Avis Auto
6. Hertz

7. v.I.P.

Braden listed his social security # as 510-09-4903 on his income tax.
He also lists his name as Jim Braden, aka, Brading,

Chase stated further that to his knowledge, neither Braden nor
Arnoff know each other. If there had been an association between

the two latter persons, Chase would have been aware of it.




